
PROTOKÓŁ XXIV/2015 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 24 maja 2016 r. 

 

    W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Rady Gminy, 31 Sołtysów. Listy 

obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział wzięli także: 

Pan Jacek Smoliński - Wójt Gminy Białogard, Pani Alicja Kubiś Zastępca Wójta  Gminy 

Białogard, Pani Izabela Czaplejewska - Skarbnik Gminy Białogard, Pani Elżbieta Trzcińska, 

Pani Alina Świder, Pani grażyna Mazur i Pan Jerzy Zasztowt - Dyrektorzy Szkół. 

   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godzinach 10
00

-

12
35

. 

   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 

protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

   Obrady V Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 

uczestników posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2.  Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3.  Interpelacje i zapytania Radnych.  

4.  Przyjęcie informacji z działalności Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych  

za 2015 r.  

5. Przyjęcie sprawozdania oraz oceny zasobów pomocy społecznej Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Białogardzie za 2015 rok. 

6. Ocena stanu środowiska w gminie, gospodarka odpadami. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji funduszu alkoholowego za 2015 r.  

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a)   zmian w budżecie gminy na 2016 r, 

b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2016-2035, 

c) zmieniająca uchwałę Rady gminy Białogard Nr XX/115/2016 w sprawie zaciągnięcia przez 

Gminę Białogard długoterminowej pożyczki z budżetu państwa, 

d)  uchylenia uchwały Nr XXI/126/2016 Rady Gminy Białogard z dnia 25 lutego 2016 r. w 

sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr: 295, 298, 296/1 położonych w 

obrębie ewidencyjnym Pustkowo 

e)  zmiany obwodu Szkoły Podstawowej im. ppor Ryszarda Kuleszy w Kościernicy, 

f)  zmiany obwodu Gimnazjum im. Ignacego Krasickiego w Pomianowie,  

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

11. Zamknięcie XXIV Sesji Rady Gminy Białogard. 

Pan Wójt poprosił o wycofanie sprawozdania oraz oceny zasobów pomocy społecznej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie za 2015 rok z uwagi na to, że 

nieobecna jest Pani Kierownik GOPS, oraz o zmianę kolejności podejmowanych uchwał, 



zaproponował aby w pierwszej kolejności podjąć uchwały w sprawach zmiany obwodów 

szkolnych oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Białogard. Rada zmieniony porządek 

obrad przyjęła jednogłośnie. 

Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

-   stwierdzenie kworum, 

-   przyjęcie porządku obrad, 

-   przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2.  Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3.  Interpelacje i zapytania Radnych.  

4.  Przyjęcie informacji z działalności Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-Gospodarczych  

za 2015 r.  

5.  Ocena stanu środowiska w gminie, gospodarka odpadami. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji funduszu alkoholowego za 2015 r.  

7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  zmiany obwodu Szkoły Podstawowej im. ppor Ryszarda Kuleszy w Kościernicy, 

b)  zmiany obwodu Gimnazjum im. Ignacego Krasickiego w Pomianowie,  

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Białogard. 

d)   zmian w budżecie gminy na 2016 r, 

e)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2016-2035, 

f) zmieniająca uchwałę Rady gminy Białogard Nr XX/115/2016 w sprawie zaciągnięcia przez 

Gminę Białogard długoterminowej pożyczki z budżetu państwa, 

g)  uchylenia uchwały Nr XXI/126/2016 Rady Gminy Białogard z dnia 25 lutego 2016 r. w 

sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr: 295, 298, 296/1 położonych w 

obrębie ewidencyjnym Pustkowo 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

10. Zamknięcie XXIV Sesji Rady Gminy Białogard. 

 

Ad. 2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy. Pan Wójt przywitał nową Panią Sołtys Sołectwa Rościno.  

 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję wpłynęła  interpelacja 

radnego Jana Budzyńskiego w sprawie ustawienia lustra drogowego w miejscowości 

Kościernica.  

 

Ad. 4. Przyjęcie informacji z działalności Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno-

Gospodarczych, informację przedstawił Pan Robert Madejski. 

  

Ad. 5.   Ocena stanu środowiska w gminie, gospodarka odpadami, informację przedstawiła 

Pani Małgorzata Sus-Bartman. 



 

Ad. 6.   Przyjęcie sprawozdania z realizacji funduszu alkoholowego za 2015 r przedstawił Pan 

Kazimierz Chodynko Przewodniczący Komisji, Pani Joann Czupreta Pełnomocnik Komisji 

dodała, że ogłoszony został program profilaktyczny dla świetlic, w ramach którego można 

przeprowadzić cykl spotkań w świetlicach a także w miejscowościach gdzie nie ma świetlic. 

 

Ad. 5.   Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Białogard. Uchwałę przedstawiła Pani J. Czupreta, następnie 

Pani Skarbnik poinformowała, że szkoły oprócz otrzymywanej subwencji oświatowej są 

dofinansowywane z budżetu gminy, są to bardzo duże kwoty, w związku z tym w kolejnym 

roku szkolnym ograniczone zostanie zatrudnienie w szkołach, wprowadzone zostaną także 

inne oszczędności. Pan Jan Budzyński spytał czy zwiększenie etatów pedagogów, oraz 

ograniczenie zatrudnienia w szkołach nie wpłynie negatywnie na pracę szkół. Pan Wójt dodał, 

że szukane są oszczędności aby nie trzeba było zamykać szkół. Pani Monika Sztyma - Horwat 

poprosiła Dyrektorów aby wypowiedzieli się w tym temacie. Pani Elżbieta Trzcińska 

Dyrektor szkoły Podstawowej w Rogowie odpowiedziała, że Dyrektorzy muszą są poradzić i 

szkoły będą funkcjonowały w normalnym trybie. Wszelkie zmiany będą widoczne za rok. 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 14:0:1 podjęli uchwałę w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Białogard 

 

2) Uchwała w sprawie zmiany obwodu Szkoły Podstawowej im. ppor Ryszarda Kuleszy w 

Kościernicy.  Uchwałę przedstawiła Pani J. Czupreta, poinformowała, że miejscowości 

Rościno i Trzebiele są ostatnimi miejscowościami na terenie Gminy Białogard których obwód 

szkolny przypisany jest do Miasta Białogard 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie 

 

3) Uchwała w sprawie zmiany obwodu Gimnazjum im. Ignacego Krasickiego w Pomianowie,  

 Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie 

 

4) uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 r, projekt uchwały przedstawiła Pani 

Izabela Czaplejewska Skarbnik Gminy 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie 

 

 

5) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 

2016-2035, projekt uchwały przedstawiła Pani Izabela Czaplejewska Skarbnik Gminy,  

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 13:0:2 podjęli uchwałę w sprawie 

 

6) uchwała zmieniająca uchwałę Rady gminy Białogard Nr XX/115/2016 w sprawie 

zaciągnięcia przez Gminę Białogard długoterminowej pożyczki z budżetu państwa, projekt 

uchwały przedstawiła Pani Izabela Czaplejewska Skarbnik Gminy,  



Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie 

 

7) uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI/126/2016 Rady Gminy Białogard z dnia 25 

lutego 2016 r. w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działek nr: 295, 298, 296/1 

położonych w obrębie ewidencyjnym Pustkowo 

Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 15:0:0 podjęli uchwałę w sprawie 

 

Ad. 8. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. 

  

Ad. 9. Wolne wnioski, zapytania i informacje. Pan J. Budzyński poprosił o odpowiedź 

pisemną na wniosek złożony na poprzedniej Sesji. 

Pan Bogdan Michaliszyn Sołtys Sołectwa Moczyłki spytał, czy środki które pozostały na 

funduszu alkoholowym zostaną skumulowane w roku kolejnym? Spytał również dlaczego 

skoro były pieniądze nie były one wydatkowane? Następnie zwrócił uwagę, że Rada nie 

przyjmuje sprawozdań, są one jedynie odczytywane, a nie przyjmowane przez Radnych. 

Odniósł się także do proponowanych oszczędności w oświacie, stwierdził, że takie 

oszczędności powinny być wykazywane prze Dyrektorów, a nie narzucane z góry przez 

gminę. Pan Wójt odpowiedział, że przedstawione propozycje oszczędności w oświacie były 

szczegółowo omawiane z Dyrektorami szkół, odbyło się kilka takich spotkań, w celu 

wypracowania kompromisu. Pani skarbnik stwierdziła, że największe oszczędności kadrowe 

są w Gimnazjum w Pomianowie, ponieważ tam było największe zatrudnienie, ilość dzieci 

zmniejszała się co roku, jednak kadra nie zmieniała się, nie było to robione sukcesywnie. 

Pan Adrian Suchocki poinformował, że jego sołectwo zdobyło środki na zagospodarowanie 

placu zabaw, Pani Beata Moraczewska powiedziała, że również Sołectwo Czarnowęsy 

otrzymało taką dotację . Pan Wójt pogratulował wszystkim i poinformował, że dotację 

otrzymało również sołectwo Rogowo. Pan Damian Janusiak poinformował o spotkaniu 

sołtysów w szczecinie i poprosił o zgłaszanie się chętnych do wyjazdu. 

Pan B. Michaliszyn spytał o lokalizację nowej fermy norek, Pan Wójt odpowiedział, że 

decyzja była wydana przez poprzednie władze i nie ma możliwości zatrzymania tej 

inwestycji. Lokalizacja nie powinna być bardzo uciążliwa dla mieszkańców, jednak jeśli 

mieszkańcy będą mieli takie życzenie, to chętnie się z nimi spotka. 

 

Ad 10. Zamknięcie XXIV Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XXIV Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Joanna Czupreta  

 

 


